
Делегат Младен Иванић поставио је сљедеће питање Савјету министара БиХ: 

 

„Шта Министарство за људска права и избјеглице може урадити да се за више од 

стотину српских ученика у Гламочу уведе настава на српском језику?“ 

 


